
Protokół Nr X/07 
 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 14 września 2007 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy nr 201 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski  o godz. 1000 otworzył obrady X sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński .  
Po powitaniu radnych i gości oświadczył , Ŝe zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach 
sesji uczestniczy 15 radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał .  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta śygadło oraz sołtysi. 
Z gości zaproszonych w części sesji dotyczącej podsumowania IX edycji  konkursu  „ Na 
Najestetyczniejszą  Zagrodę Wiejską „ w roku 2007 udział wzięli laureaci . 
W części obrad uczestniczył  Radca Prawny Roman Janił .  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Protokół Nr IX/07  z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Rada Gminy przyjęła porządek obrad X sesji , w brzmieniu jak niŜej :  
1.Sprawy regulaminowe  
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Podsumowanie IX edycji konkursu „ Na najestetyczniejszą Zagrodę Wiejską w roku  
   2007 „ – wręczenie nagród  
3.Interpelacje radnych  
4.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin do Związku Gmin  
    Dorzecza Iny  
5.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wystąpienie gmin ze Związku Gmin  
   Dorzecza Iny   
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia kwoty poręczenia   
7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „ Planu Rozwoju Miejscowości Pęzino” gmina  
   Stargard Szczeciński  
8.Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Wojewody  
   Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody  
   „ Ozy Kiczarowskie „ 
9.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy uŜyczenia  
10.Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz rodzaju  
     szczegółowych materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu  
11.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego   
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie  
     Szczecińskim 
13.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przejmowanego mienia od Agencji  
     Nieruchomości Rolnych  
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
14.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2007 roku oraz 
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     ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2007/2008  
     Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
15.Ocena stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
16.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2007 roku  
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
17.Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
     Opinia Komisji Rewizyjnej   
18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
21.Wolne wnioski i pytania 
22.Sprawy róŜne  
23.Ustalenie terminu następnej sesji  
24.Zamknięcie obrad  sesji   
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Przewodniczący komisji konkursowej  Daniel Wilk odczytał sprawozdanie z przebiegu IX 
edycji konkursu „ Na Najestetyczniejszą  zagrodę wiejską „ w roku 2007 . 
Wójt Gminy – podziękował laureatom  i osobom wyróŜnionym za udział w konkursie i 
wręczył dyplomy oraz  nagrody .  
Ad.3 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .  
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr X/49/07 w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin do 
Związku Gmin Dorzecza Iny  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr X/49/07 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu .  
 Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr X/50/07 w sprawie wyraŜenia zgody na wystąpienie gmin ze 
Związku Gmin Dorzecza Iny  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr X/50/07 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr X/51/07 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia kwoty 
poręczenia  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami ”za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr X/51/07 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu .  
Ad.7 
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Podjęcie uchwały Nr X/52/07 w sprawie zatwierdzenie „ Planu Rozwoju Miejscowości 
Pęzino” gmina Stargard Szczeciński .  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw”0 i głosy  „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr X/52/07 , która stanowi 
załącznik  nr 6 do protokołu .  
Ad.8  
Podjęcie uchwały Nr X/53/07 w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia 
Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 
rezerwatu przyrody „ Ozy Kiczarowskie „  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr X/53/07 , która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu .  
Ad.9  
Podjęcie uchwały Nr X/54/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy uŜyczenia. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę   Nr X/54/07 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad.10  
Podjęcie uchwały Nr X/55/07 w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz 
rodzaju szczegółowych materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu  
Przewodniczący rady poinformował o zmianach do  projektu uchwały, które zostały przez  
komisje zaakceptowała na posiedzeniach  , poza zmianą dotyczącą § 6 ust.2 gdzie naleŜy 
zmienić termin z „5 grudnia”  na „ 10 grudnia” . 
Sekretarz Gminy Danuta śygadło poinformowała ,Ŝe na posiedzeniu komisji rewizyjnej padła 
propozycja przeanalizowania niektórych zapisów projektu uchwały i tak w § 5 ust.1 pkt 1) 
zapisane jest -Radzie Gminy- aby zmienić na - Radnym Rady Gminy- , 
w ust. 2 wyŜej cytowanego paragrafu  wyjaśnić termin „ niezwłocznie „ , 
i aby projekt uchwały budŜetowej Wójt umieścił na stronach biuletynu informacji publicznej . 
Do w/w propozycji odniósł się Radca Prawny Roman Janił i wyjaśnił, iŜ  zapis w § 5 ust.1 pkt 
1) Radzie Gminy -   jest zapisem i  terminem ustawowym ,  który nie moŜe być skrócony, ani 
wydłuŜony ,   
- termin „ niezwłocznie „ – oznacza bez zbędnej zwłoki  i tutaj radca dodał ,Ŝe powołując się 
na orzeczenia sądowe , jeŜeli wystąpi zwłoka z uzasadnieniem ,to nie ma uchybienia tego 
terminu  , odnośnie publikacji w  BIP to według wyjaśnień radcy obowiązek   zamieszczania 
dotyczy  wyłącznie dokumentów , a nie ich projektów . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 1 głosie „wstrzymującym się „ podjęła uchwałę Nr X/55/07 , która stanowi 
załącznik nr 9  do protokołu .  
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr X/56/07 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0- podjęła uchwałę Nr X/56/07 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu .  
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Ad.12 
Podjęcie uchwały Nr X/57/07 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Stargardzie Szczecińskim 
Przewodnicząca zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników Danuta śygadło 
odczytała protokół z posiedzenia  zespołu w sprawie zaopiniowania kandydata na ławnika. 
Protokół stanowi załącznik nr 11 do protokołu . 
Następnie została powołana komisja skrutacyjna dla przeprowadzenia tajnego głosowania 
wyboru ławnika na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim. 
Po zgłoszeniu  kandydatów do składu komisji skrutacyjnej i wyraŜeniu zgody na pracę w 
komisji skrutacyjnej  , rada jednogłośnie przyjęła skład komisji skrutacyjnej w brzmieniu jak 
niŜej : 
1.Kucaj ElŜbieta  
2.Domańska Ewa  
3.Kornet Renata  
Po ukonstytuowaniu się komisji , na przewodniczącego komisji została wybrana Kucaj 
ElŜbieta . 
Przewodnicząca komisji przypomniała zasady głosowania i waŜności głosu , komisja   rozdała 
karty do głosowania i przystąpiono do głosowania. 
Po głosowaniu , karty do głosowania zostały zebrane do urny wyborczej , i komisja 
przystąpiła do liczenia głosów , a przewodniczący ogłosił przerwę . 
Po przerwie przewodnicząca komisji odczytała protokół komisji skrutacyjnej wybranej na X 
sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 14 września 2007 r. dla przeprowadzenia 
wyboru ławników na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczeciński do orzekania w 
sprawach rodzinnych . 
Protokół  komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu . 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”,  
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „0 – podjęła uchwałę Nr X/57/07 , która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu .  
Ad.13 
Przewodniczący Komisji Gospodarki  Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
pokrótce informację o zagospodarowaniu mienia przejętego oraz planowanego do przejęcia 
przez gminę z zasobu ANR , a następnie przedstawił opinię do tego tematu w brzmieniu jak 
niŜej :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała informację 
dotyczącą zagospodarowania mienia przejętego oraz planowanego do przejęcia przez gminę z 
zasobu ANR . 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili .  
Ad.14     
 Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła 
stanowisko  komisji dotyczącą działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze 
półrocze 2007 roku oraz ocena przygotowania szkól  do roku szkolnego 2007/2008 , w 
brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła działalność Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za I półrocze 2007 roku jak równieŜ przygotowanie szkól do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 . 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię 
komisji do tematu dotyczącego stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy , w 
brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła stan ochrony przeciwpoŜarowej 
na terenie gminy. 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili .  
Ad.16 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił  opinię komisji do 
informacji z realizacji budŜetu gminy za I półrocze 2007 roku , w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I półrocze 2007 r. 
Radny Lutyński wyraził swój niepokój wynikający z niskiego procentu wykonania wydatków 
majątkowych . 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu .  
Ad.17 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do tematu w 
sprawie oceny finansowej Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , w 
brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawioną informację z finansowej działalności Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 r. i pozytywnie ją zaopiniowała .  
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.18 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie :  
REFERAT GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI  
- wykonano prace remontowe w budynku świetlicy w Poczerninie, 
- wykonano remonty cząstkowe nawierzchni jezdni asfaltowych w obrębach Małkocin i     
  Witkowo, 
- wykonano remont drogi nr 683 do budynków 1, 1a, 1b w Lipniku, p 
- wykonano remont drogi nr 41 – przy odbudowanym rowie w Rogowie,  
- wykonano remont nawierzchni z płyt betonowych sześciokątnych oraz regulację studni  
   kanalizacyjnych w drodze wewnętrznej (dojazd do Piaskownika) w Klępinie 
- wykonano remont drogi gruntowej wewnętrznej w śarowie (w kierunku kościoła),  
 - wykonano zabezpieczenia oraz ścinkę  i odpowiednich spadków poboczy w drodze  
   wewnętrznej (działka nr 167) w Grzędzicach, 
- wykonano ogrodzenie cmentarza komunalnego w Poczerninie 
- wykonano elementy ogrodzenia (bez montaŜu) placu zabaw w Świętym i świetlicy w  
   Krąpielu, 
- przetransportowano ŜuŜel paleniskowy z Cukrowni Stargard z przeznaczeniem do remontu  
   drogi w Lipniku, 
- zakupiono materiały (kostka polbruk) do wykonania napraw nawierzchni dojść do  
   kościołów w Trzebiatowie oraz Kiczarowie, 
- przekazano materiały budowlane zakupione na remont zabytkowych kościołów w Skalinie  
  oraz w Sownie, 
- wydano zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg  
  gminnych- 5szt. a takŜe umieszczono urządzenia infrastruktury technicznej w pasach 
  drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych- 5szt., 
- wyraŜono zgodę na lokalizację w pasach  drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych: 
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• Przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych- 24 szt. 
• Odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych- 13 szt. 
• Zjazdów na tereny działek budowlanych- 2szt.  

- przeprowadzono odbiory zajmowanego pasa drogowego dróg wewnętrznych i dróg  
   gminnych- 5szt., 
- wydano 16 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
- wydano 87 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania  
   przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
   przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
- wydano 13 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami  
   miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego 
- wydano 48 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu 
- wydano 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, w tym ustalenie  
   lokalizacji inwestycji polegającej na wymianie przewodów i słupów linii napowietrznych  
   wysokiego napięcia w celu zasilenia Fabryki Opon Bridgestone  
- wydano 8 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału  
   nieruchomości z ustaleniami miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego. 
- w trakcie wykonywania prowadzone są procedury zmiany Studium uwarunkowań i  
  kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stargard Szczeciński , w dniach 1-30  
  sierpnia br. Projekt zmiany Studium był wyłoŜony do publicznego wglądu , 24 sierpnia   
  odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie rozwiązaniami , uwagi odnoszące  
  się do projektu zmiany Studium przyjmowane są do dnia 21 września . 
  Postępowania przetargowe   
- udzielono zamówienia publicznego, w trybie z wolnej ręki, na wykonywanie usługi   
  w zakresie konserwacji punktów świetlnych oświetlenia ulicznego zlokalizowanego przy    
  drogach na terenie Gminy,  
   wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
  ENEA Spółka Akcyjna Oddział Dystrybucji Szczecin w Szczecinie; wynagrodzenie  
  wykonawcy za konserwację jednego punktu świetlnego wynosi 7,10 zł (netto, stawka VAT  
  22 %), ilość punktów świetlnych – 979,     
- udzielono zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na sporządzenie   
  dokumentacji projektowych rozbudowy sieci  wodociągowych w miejscowościach 
   Warchlino, Kiczarowo i Pęzino; 
   zamówienia udzielono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy: „INWOD”  
   InŜynieria Środowiska Wodnego, Projektowanie i Nadzory – Waldemar Łągiewka z          
   siedzibą w Szczecinie ul. Stoisława 2;  
   wynagrodzenie wykonawcy: 
 -sporządzenie dokumentacji projektowej dla zadania „Budowa sieci wodociągowej   
  do Siwkowa oraz sieci rozdzielczej i przyłączeniowej w Siwkowie” –  37 820,00 zł,  
-sporządzenie dokumentacji projektowej dla zadania „Budowa sieci wodociągowej wraz z  
  przyłączami do Kol. Kiczarowo” –  46 360,00 zł,  
-sporządzenie dokumentacji projektowej dla zadania „Rozbudowa sieci wodociągowej do  
 budynku nr 57 w Pęzinie” –  8 540,00 zł,  
- udzielono zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na wykonanie prac 
   geodezyjno – kartograficznych, polegających na sporządzeniu map do celów 
   projektowych dla miejscowości Wierzchląd, Skalin i Golczewo, na potrzeby aktualizacji 
   dokumentacji projektowo – kosztorysowej zadania „Budowa systemów kanalizacyjnych 
   w zlewni Jeziora Miedwie – system Stargard Szczeciński. Ciąg 1 – Koszewo, Koszewko, 
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   Wierzchląd, Skalin, Golczewo”; 
   zamówienia udzielono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy: Paweł 
   Zamkiewicz - „GEODEZJA” z siedzibą w Dobrej Szczecińskiej; wynagrodzenie 
   wykonawcy: 17 080 zł;  
- Prowadzone jest   postępowanie o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego,   
   zamówienia publicznego na budowę odcinków sieci wodociągowych w miejscowościach  
   śarowo i Sowno, składającego się z następujących zadań: 
   Zadanie Nr 1 - Budowa sieci wodociągowej od ul. Reymonta w Stargardzie Szczecińskim  
   do śarowa, 
   Zadanie Nr 2 - Budowa sieci wodociągowej w śarowie – działka nr 402 i 403  
   Zadanie Nr 3 - Budowa sieci wodociągowej w Sownie – działka nr 149/4 w postępowaniu 
na wykonanie Zadań Nr 1 i 2 oferty złoŜyło 6 wykonawców, na wykonanie   
zadania Nr 3 wpłynęło 7 ofert,   
   -za wykonanie Zadania Nr 1 wykonawcy zaoferowali ceny:  
    cena najwyŜsza – 299 172,00 zł, cena najniŜsza – 191 530,00 zł,  
  -za wykonanie Zadania Nr 2 wykonawcy zaoferowali ceny:  
   cena najwyŜsza – 96 086,00 zł, cena najniŜsza – 66 340,00 zł,  
  -za wykonanie Zadania Nr 3 wykonawcy zaoferowali ceny:  
   cena najwyŜsza – 61 000,02 zł, cena najniŜsza – 43 870,00 zł,  
postępowanie aktualnie znajduje się w fazie badania ofert,    
- Ogłoszenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
   publicznego na budowę budynku usługowego w Klępinie wraz z zagospodarowaniem 
   przyległego terenu, 
   Termin złoŜenia ofert upłynął w dniu 21 września 2007 r.,  
  REFERAT GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI I ROLNICTWA  
- w trybie zapytania o cenę, przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia 
  zamówienia na wykonanie prac oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 

  08.08.2007 r., zakres zapytania – 144 nieruchomości.  

  W dniu 17.08.2007 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza  

  oferta została złoŜona przez Kancelarię Rzeczoznawcy Majątkowego Zbigniewa 

  Witkiewicz z/s. Stargard Szczeciński, ul. Staszica 9/1 A-B, – cena 26 352,00 zł. 

- w dniu 10 września 2007 r. zlecono rzeczoznawcy majątkowemu Zbigniewowi Witkiewicz 

   prace polegające na określeniu wartości nieruchomości oznaczonych numerami działek 

     120/3, 120/4, 120/5, obręb Grzędzice dla potrzeb wykupu. Koszt prac 878,40 zł. 

   - w dniu 24.08.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 8030/2007 stanowiącą umowę 

      przeniesienia prawa własności nie zabudowanej nieruchomości oznaczonej numerem działki 

      224/7 o pow. 0,0521 ha, połoŜonej w obrębie śarowo. Nieruchomość nabyta przez Gminę 

   Stargard Szczeciński dla potrzeb poszerzenia istniejącej drogi. 

- w dniu 06.07.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 6537/2007 nabycia przez Gminę 

   Stargard Szczeciński prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem działki 241/1 

   o pow. 0,0276 ha, połoŜonej w obrębie Witkowo. W dniu 16.08.2007 r. zawarto umowę 

   notarialną Rep. A Nr 7727/2007 stanowiącą umowę przeniesienia prawa własności w/w. 

   nieruchomości przeznaczonej na poszerzenie istniejącej drogi oznaczonej numerem działki 

   240. Cenę ustalono na kwotę 2 760,00 zł. 
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- w dniu 06.07.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 6544/2007 nabycia przez Gminę 

   Stargard Szczeciński prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem działki 239/1 o 

   pow. 0,0397 ha, połoŜonej w obrębie Witkowo. W dniu 30.08.2007 r. zawarto umowę 

   notarialną Rep. A Nr 8327/2007 stanowiącą umowę przeniesienia prawa własności w/w. 

   nieruchomości przeznaczonej na poszerzenie istniejącej drogi oznaczonej numerem działki 

   240. Cenę ustalono na kwotę 3 970,00 zł. 

- w dniu 06.07.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 6530/2007 nabycia przez Gminę 

   Stargard Szczeciński prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem działki 237/1 o 

   pow. 0,0201 ha, połoŜonej w obrębie Witkowo. W dniu 30.08.2007 r. zawarto umowę 

   notarialną Rep. A Nr 8334/2007 stanowiącą umowę przeniesienia prawa własności w/w. 

   nieruchomości przeznaczonej na poszerzenie istniejącej drogi oznaczonej numerem działki 

   240. Cenę ustalono na kwotę 2 010,00 zł. 

- w dniu 06.07.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 6523/2007 nabycia przez Gminę 

   Stargard Szczeciński prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem działki 238/1 o 

   pow. 0,0267 ha, połoŜonej w obrębie Witkowo. W dniu 30.08.2007 r. zawarto umowę 

   notarialną Rep. A Nr 8349/2007 stanowiącą umowę przeniesienia prawa własności w/w. 

   nieruchomości przeznaczonej na poszerzenie istniejącej drogi oznaczonej numerem działki 

   240. Cenę ustalono na kwotę 2 670,00 zł 

- W dniu 06.07.2007 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 6551/2007 nabycia przez Gminę 

   Stargard Szczeciński prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem działki 242/1 o 

   pow. 0,0371 ha, połoŜonej w obrębie Witkowo. W dniu 30.08.2007 r. zawarto umowę 

   notarialną Rep. A Nr 8341/2007 stanowiącą umowę przeniesienia prawa własności w/w. 

   nieruchomości przeznaczonej na poszerzenie istniejącej drogi oznaczonej numerem działki 

   240. Cenę ustalono na kwotę 3 710,00 zł. 

- przygotowano zarządzenie Wójta Gminy Nr 75/07 z dnia 20.07.2007 r. w sprawie 

   przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gminnej i 

   ogłoszenia jej wykazu: nieruchomość oznaczona numerem działki 57 o pow. 0,21 ha,  

   połoŜonej w obrębie Rogowo, z przeznaczeniem na cele rolne. Cena wywoławcza 

   nieruchomości została ustalona na kwotę 1 540,00 zł. 

-  przygotowano zarządzenie Wójta Gminy Nr 76/07 z dnia 20.07.2007 r. w sprawie 

   przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gminnej i 

   ogłoszenia jej wykazu: nieruchomość oznaczona numerem działki 28/2 o pow. 1 500 m2, 

   połoŜonej w obrębie Małkocin z przeznaczeniem pod zabudowę budynku mieszkalnego 

   jednorodzinnego z garaŜem. Cena wywoławcza nieruchomości została ustalona na kwotę 

   33 550,00 zł. 

- przygotowano zarządzenie Wójta Gminy Nr 77/07 z dnia 20.07.2007 r. w sprawie 

   przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gminnej i 

   ogłoszenia jej wykazu: nieruchomość oznaczona numerem działki 2/28 o pow. 2 268 m2, 

   połoŜonej w obrębie Koszewko z przeznaczeniem pod zabudowę budynku mieszkalnego 
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   jednorodzinnego z garaŜem. Cena wywoławcza nieruchomości została ustalona na kwotę 

   55 000,00 zł. 

- wydano decyzje w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na  

  skutek zmiany planu zagospodarowania przestrzennego: 

• Obręb Strachocin  dz. nr 141/35 wysokość opłaty: 3 232,00 zł, Janina 
Łasińska, 

• Obręb Strachocin  dz. nr 122/82 i 122/3  wysokość opłaty: 7 898,00 zł, 
Andrzej Pawelec, 

• Obręb Lipnik  dz. nr 500 wysokość opłaty: 3 523,80 zł, Krzysztof i GraŜyna 
Rybiccy, 

• Obręb Lipnik  dz. nr 504 wysokość opłaty: 4 180,00 zł, Krzysztof i GraŜyna 
Rybiccy, 

• Obręb Lipnik  dz. nr 508 wysokość opłaty: 7 373,90 zł, Ryszard i Maria 
Lipczyńscy, 

• Obręb Lipnik  dz. nr 27/15, 27/32, 27/34, 30/4 i 711 wysokość opłaty: 21 906,00 
zł, Akademia Rolnicza w Szczecinie. 

- zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 

   poświadczono: 7 oświadczeń o powierzchni uŜytków rolnych, 6 oświadczeń o  

   osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 6 oświadczeń o posiadaniu 

         praktycznych kwalifikacji rolniczych. 

- wystawiono 32 zaświadczenia o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o 

   posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach: Grabowo, Golina,   

   Grzędzice, Kiczarowo, Pęzino, Poczernin, Skalin, Smogolice, Strachocin, Tychowo, 

         Trzebiatów, Witkowo i śarowo. 

      - Wszczęto postępowanie dotyczące wydania 4 decyzji zatwierdzającej podział działek 

         ( połoŜonej w obrębie Strachocin, Klępino, Grzędzice) 

      - Wydano 14 decyzji zatwierdzających podział działek ( połoŜonej w obrębie  Strachocin,  

         Klępino, Grzędzice, Pęzino, śarowo) 

      - zawarto umowę dzierŜawy na działkę stanowiącą własność Gminy oznaczoną numerem  

         8/3, o pow. 1,2925 ha, obręb Barzkowice. Umowa obejmuje jeden dzień w miesiącu tj.  

         kaŜdą ostatnią sobotę miesiąca w okresie od 03.09.2007 r. do 31.12.2007 r. DzierŜawca  

         F.H.U. Janina Szczerbiak czynsz miesięczny w wysokości 81,97 zł, powiększony o 

         podatek VAT. ( z VAT BRUTTO-100zł JARMARK KOŃSKI) 

      - przygotowano informacje i rozpropagowano wśród mieszkańców w sprawie zwrotu  

         podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 

         do produkcji rolnej. 

      - od września b.r. do urzędu wpływają wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego 

         w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. 

         W referacie udzielana jest pomoc przy ich wypełnianiu, bieŜąca weryfikacja podanych   
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           informacji, potwierdzanie załączników (faktur). 
        - rozstrzygnięto IX edycję konkursu na najestetyczniejszą zagrodę w gminie. Komisja  
           podczas swojego wyjazdu oceniła zagrody wg kategorii, przyznała poszczególne  
          miejsca, sporządzono protokół oraz zakupiono i nagrodzono uczestników 

      - zlecono opróŜnienie pojemników z butelkami PET i ze szkłem z miejscowości:  

         Witkowo I, Witkowo II, Koszewo, Koszewko, Grzędzice, Strachocin, Barzkowice, 

         Poczernin, StrzyŜno, Strachocin, Święte, Klępino, Tychowo, Lipnik, Małkocin,  
   Kurcewo, Pęzino, Lubowo, Kiczarowo, Krąpiel, Skalin. 
- wydano postanowienia w sprawie zaopiniowania programu gospodarki odpadów 
   niebezpiecznych dla Zakładu Napraw Zbiorników I Dystrybutorów – Wiesław Wak, 
   Błotno 45, 73-130 Dobrzany 
- wydano 9 zezwoleń na usunięcie drzew (w miejscowościach Grzędzice, Golina,  
   Tychowo, Golczewo, Skalin, Trzebiatów, śarowo) 
- wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie uzyskania decyzji  

        o środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji polegającej na : 

• „Wykonanie otworów rozpoznawczych nr 1 i nr 2 z przeznaczeniem na 
       studnie głębinowe działce oznaczonej numerem 739 połoŜonych  

                w miejscowości Witkowo, gmina Stargard Szczeciński”. 
• „Budowa sieci wodociągowej na działce oznaczonej numerem 

                geodezyjnym w miejscowości Małkocin, gmina Stargard Szczeciński.” 
              „Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej na działkach nr 48/9,    
                47, 46, 45 połoŜonych w miejscowości Klępino, gmina Stargard Szczeciński”. 

• „Wykonanie studni nr 4 na istniejącym ujęciu wody w Lipniku na działce  
•   oznaczonej nr geodezyjnym 33”, gmina Stargard Szczeciński. 
• „Rozbudowa sieci wodociągowej oraz sieci kanalizacji sanitarnej na działce 

oznaczonej numerem geodezyjnym 75/1, połoŜonej w miejscowości Strachocin”, 
gmina Stargard Szczeciński. 

• „Budowa odcinka sieci wodociągowej na działkach oznaczonych 
nr geodezyjnymi 27/9 i 526 połoŜonych w miejscowości Lipnik”, gmina 
Stargard Szczeciński. 

        W ww. sprawach wystąpiono do organów opiniujących Starostwa Powiatowego w 
        Stargardzie Szczecińskim i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w celu   
        wydania opinii o konieczności i zakresy sporządzania raportu oddziaływania    
        przedsięwzięcia na środowisko. 
      - wystąpiono do organów opiniujących Wojewody Zachodniopomorskiego w Szczecinie, 
         Starostwa Powiatowego w Stargardzie Szczecińskim i Państwowego Powiatowego 
         Inspektora Sanitarnego w celu uzgodnienia w sprawie wydania decyzji o 
         środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji pn.: 

• „Budowa 16 elektrowni wiatrowych w miejscowości Tychowo w gminie 
Stargard Szczeciński, zlokalizowanej na działkach nr 184/2, 184/3, 185, 
188/1, 188/2, 188/12, 188/13 – obręb  Trzebiatów, nr 13/1 – obręb Sułkowo, 
oraz nr 11, 12, 17 – obręb Tychowo”. 

      - wystąpiono do organów opiniujących Starostwa Powiatowego w Stargardzie  
         Szczecińskim i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w celu uzgodnienia 

         w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji pn.: 
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• „Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej na działkach oznaczonych 

nr geodezyjnymi 98, 295 i 317, połoŜonych w miejscowości Grzędzice”. 
• „Budowa odcinka sieci wodociągowej na działkach oznaczonych 

nr geodezyjnymi 27/9 i 526 połoŜonych w  
• „Wykonanie studni nr 4 na istniejącym ujęciu wody miejscowości Lipnik”, 

gmina Stargard Szczeciński w Lipniku na działce oznaczonej nr geodezyjnym 
33”, gmina Stargard Szczeciński. 

• „Wykonanie otworów rozpoznawczych nr 1 i nr 2 z przeznaczeniem na 
studnie głębinowe działce oznaczonej numerem 739 połoŜonych 
w miejscowości Witkowo, gmina Stargard Szczeciński”. 

• „Rozbudowa sieci wodociągowej oraz sieci kanalizacji sanitarnej na działce 
oznaczonej numerem geodezyjnym 75/1, połoŜonej w miejscowości 
Strachocin”, gmina Stargard Szczeciński. 

• „Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej na działkach nr 
48/9, 47, 46, 45 połoŜonych w miejscowości Klępino, gmina Stargard 
Szczeciński”. 

         W ww. sprawach wydano postanowienie dot. odstąpienia od wymogu sporządzenia  
         raportu o oddziaływaniu na środowisko dla przedsięwzięcia. 
     - Wydano decyzje o środowiskowych  uwarunkowaniach w sprawie realizacji 

        przedsięwzięcia polegającego na: 
• „Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej na działkach oznaczonych nr 

geodezyjnymi 98,   295 i 317, połoŜonych w miejscowości Grzędzice”. 
• „Rozbudowa sieci wodociągowej na działce oznaczonej nr geodezyjnym 375/18 

obręb Grzędzice”. 
• „Budowa sieci wodociągowej na działce oznaczonej nr geodezyjnym 42/3 obręb 

Grabowo”. 
• „Budowa sieci wodociągowej w drodze oznaczonej nr geodezyjnym 227 obręb 

Grzędzice”. 
• „Budowa sieci wodociągowej w drodze oznaczonej nr geodezyjnym 26 oraz na 

działkach oznaczonych nr geodezyjnych 23/41 i 23/46 połoŜonych w 
miejscowości Lipnik”. 

• „Zmiana sposobu uŜytkowania fermy bydła na hodowlę indyków na działce 
oznaczonej nr geodezyjnym 261/4 połoŜonej w miejscowości Pęzino”. 

Ponadto :  
- Zespół śpiewaczy Koszewianka uczestniczył w przeglądzie zespołów ludowych w Kamieniu 
Pomorskim , gdzie  zajął I miejsce ( nagroda telewizor i kino domowe)  
-Zespół Prząśniczka w dniach 25-26 sierpnia uczestniczył w Drawsku Pomorskim w 
przeglądzie zespołów ludowych . Zdobył „ Brązową Malwę „ i nagrodę 500 zł . 
- W ramach realizacji projektu Leader + gmina była współorganizatorem  wyjazdów 
studyjnych , mieszkańcy uczestniczyli w warsztatach garncarstwa i koronkarstwa . 
- Koła Gospodyń Wiejskich Skalin i Tychowo uczestniczyły w Powiatowym Jarmarku Sztuki 
Ludowej w Stargardzie. 
W okresie letnim działało 9 świetlic środowiskowych , na terenie gminy pracują mieszkańcy 
w ramach prac społecznie uŜytecznych – 15 osób i roboty publiczne -10 osób , odbyły się 
pierwszego  września 2007 r. I DoŜynki Gminne w Skalnie. Gmina uczestniczyła  
w Targach Rolnych Barzkowice , KGW Skalin zdobyło III miejsce w konkursie na wieniec 
doŜynkowy . 
Wójt uczestniczył :  
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-7 lipca 2007 r. w otwarciu amfiteatru w Morzyczynie, 
-14 lipca 2007 r. w festynie -Lipnik , 
-3 sierpnia 2007 r. w Powiatowej Radzie Zatrudnienia , 
-7 sierpnia 2007 r. w zebraniu wiejskim w Tychowie na temat kanalizacji i konieczności  
   podłączeń , 
-17 sierpnia 2007 r. w spotkaniu w Starostwie w sprawie porozumienia Miasta ,Starostwa ,  
 Kobylanki i Gminy Stargard – wspólne promocje , 
-18 sierpnia 2007 r. w spotkaniu zorganizowanym w Wapnicy w ramach LEADER +, 
-20 sierpnia 2007 r. spotkanie w Goleniowie z Marszałkiem , 
-20-21 sierpnia 2007 r. uroczystości związane z pogrzebem ks. Łuczaka , 
-22 sierpnia 2007 r. otwarcie mostu na ul. Chrobrego ,  
-29 sierpnia 2007 r. w spotkaniu w MPGK , 
-1 września 2007 r. w I Gminnych DoŜynkach w Skalinie ,  
-3 września 2007 r. w uroczystościach związanych z rozpoczęciem roku szkolnego , 
-7-9 września 2007 r. Targi Rolne w Barzkowicach , 
- 11 września 2007 r. w spotkaniu dla właścicieli sklepów i sprzedawców nt. sprzedaŜy  
  alkoholu ,      
-13 września 2007 r.  w spotkaniu roboczym sołtysów i w uroczystości wkopania kamienia  
 węgielnego pod firmę Bridgestone . 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .  
Ad.19 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,Ŝe m.in.  uczestniczył w rozmowach z 
dyrektorem MPGK na temat częstotliwości wywoŜenia nieczystości z terenu gminy , a 
obowiązującego regulaminu , wystawionych faktur bez wcześniejszych zmian w umowie , 
moŜliwości zastosowania pojemników 60 l  , iŜ firma konkurencyjna zrobiła to zgodnie z 
przepisami  . 
Przewodniczący uczestniczył w zebraniu  zorganizowanym w miejscowości Tychowo na 
temat podłączeń mieszkańców do kanalizacji sanitarnej ,ponadto przewodniczący brał udział 
w  Jarmarku sztuki i kultury ludowej – Stargard , pierwszych Gminnych DoŜynkach - Skalin  
i Targach Rolnych w Barzkowicach . 
Pytań i uwag do informacji przewodniczącego nie zgłoszono . 
Ad.20  
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.21 
Radna Kornet zapytała się czy nie moŜna by było  wcześniej informować o terminach 
róŜnych spotkań  , poniewaŜ terminy często   kolidują  ze sobą  .  
Powinien być sporządzony kalendarz imprez tak zaproponował radny Wilk. 
Sołtys wsi Warchlino p. Agnieszka Zawodzińska zapytała się co mieszkańcy mają zrobić , 
czy mają płacić faktury  mimo, Ŝe  nie było zmiany umowy . 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśniając powiedział ,Ŝe MPGK robi to bezprawnie , 
poniewaŜ umowy są podpisane na wywóz jednokrotny , a fakturami obciąŜyli za wywóz 
dwukrotny , bez zmiany umowy . Przewodniczący przypomniał ,Ŝe są  prowadzone rozmowy 
z MPGK , była nasza propozycja , aby sporządzili korekty faktur , jest regulamin podjęty 
przez radę i zdaniem przewodniczącego jest obowiązujący dla mieszkańców , a nie dla firmy .   
Przewodniczący odpowiedział ,Ŝe jeŜeli miałby zapłacić to zapłaciłby połowę kwoty, a są to 
sprawy cywilno-prawne . 
Ad.22 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o piśmie rady sołeckiej Lubowo z prośbą o 
dofinansowanie prac związanych z odrestaurowaniem zabytkowej wieŜy dzwonnej w  
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Lubowie i tutaj zaznaczył  , Ŝe w tym roku nie ma środków na ten cel i ma być opracowany 
regulamin udzielania pomocy na zabytki . 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe zostaną opracowane zasady udzielenia dotacji dla zabytków 
wpisanych do rejestru  i dalej wójt przypomniał ,Ŝe obowiązuje przyjęta praktyka ,iŜ środki na 
obiekty zabytkowe przydzielane są wg wcześniej ustalonej kolejności i wójt  nie widzi 
problemu , aby z tego mogli skorzystać , jest to kwota rzędu 5 tys zł , ale w obecnym 
budŜecie środki na ten cel zostały juŜ wykorzystane .   
Wójt dla informacji powiedział ,Ŝe równieŜ moŜna zwrócić się do Urzędu Marszałkowskiego  
o taką pomoc , co zrobiło Klępino i otrzymało środki .  
Przewodniczący rady zapytał się radnych czy akceptują taką odpowiedź dla sołectwa 
Lubowo. Rada nie zgłosiła sprzeciwu .  
Kolejno Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z pismem mieszkańców wsi 
Warchlino  , a dotyczyło ono częstotliwości usuwania odpadów komunalnych z terenu 
nieruchomości połoŜonych we wsi Warchlino i z pismem Edwarda Lutyńskiego 
skierowanego do Wójta Gminy , a do informacji Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie 
wzrostu opłat z tytułu wywozu niesegregowanych odpadów komunalnych i zmiany zapisów 
uchwały w sprawie uchwalenia  regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy  . 
Przewodniczący rady powiedział ,  Ŝe do tego tematu wrócimy , a  Wójt uczestniczył w 
posiedzeniach komisji i zna opinie i uwagi radnych do  tematu jak równieŜ są jeszcze uwagi-
wnioski  co do innych zapisów regulaminu  i przygotuje projekt uchwały na następną sesję  w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/262/06 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku  na terenie Gminy . 
Przewodniczący dodatkowo poinformował , Ŝe jest opinia sanepidu negatywnie opiniująca  
jednokrotny wywóz nieczystości . 
Radny Lutyński – odnosząc się do omawianego tematu powiedział ,Ŝe opinia sanepidu nie jest 
wiąŜąca , czy brak tej opinii jest uchybieniem prawnym, Ŝądanie opłaty za  dwukrotny wywóz 
nie jest zgodne z prawem , dalej radny przytoczył zapis rozdziału 7 § 10  ust.2 regulaminu , 
gdzie zapis mówi  „ z częstotliwością nie mniejszą niŜ jeden raz w tygodniu „  i nie ma 
podstawy do zmiany umowy na dwa razy . Radny zaproponował , Ŝe jeŜeli byłby zapis  jeden 
raz w miesiącu byłby to przepis precyzyjny .  
Radny równieŜ stwierdził , Ŝe regulamin obowiązujący  w gminie jest  takim samym 
regulaminem  jaki obowiązuje w mieście , bo prawie nie róŜni się niczym . 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski poinformował radę , Ŝe na spotkaniu roboczym sołtysów w 
dniu 13 września 2007 r. , decyzja większości sołtysów była taka  , aby utrzymać dwukrotny 
wywóz nieczystości w miesiącu . 
Radna Kucaj – odnosząc się do tematu dotyczącego częstotliwości wywozu nieczystości z 
terenu gminy  powiedziała ,Ŝe  są zawarte umowy na dwukrotny wywóz nieczystości w 
miesiącu , osoby starsze starają się podpisywać umowy wspólnie . Mamy kontrole i musimy 
przedstawić  dokument , gdzie wywozimy nieczystości . 
 Przewodniczący Rady Gminy podsumowując ten temat powiedział ,Ŝe około 90 % osób jest 
zadowolonych z wywozu , nie moŜna ulegać presji  niewielkiej liczbie osób , firma moŜe 
wstawić pojemniki 60 l , ale musi się do tego przygotować technicznie . 
Sołtys wsi Warchlino p. Agnieszka Zawodzińska – zasugerowała  , czy nie moŜna by było  
zaprosić przedstawiciela firmy MPGK w celu omówienia tego tematu . 
Sołtys wsi Grabowo p. Klara Kolasińska powiedziała o konieczności podłączenia światła w 
kierunku kolonii , bo dzieci idą poboczem , a zbliŜa się zima . 
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe jest to zadanie do ujęcia w budŜecie na 2008 r. , wcześniej nie 
moŜna, bo zadanie nie jest objęte  wymianą . 
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Radny Lutyński – zapytał się czy zakończyła się  wymiana punktów  i Ŝe  było zgłoszenie  o 
dodatkowe trzy punkty świetlne w Małkocinie . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe wymiana punków  jest w trakcie realizacji i nie jest 
wykonywana  tam , gdzie trzeba dokumentację techniczną . 
Radny Lutyński – kolejno poruszył temat dotyczący publikacji informacji publicznych  na 
stronie internetowej Urzędu Gminy , Ŝe zmniejszyła się liczba internautów odwiedzających 
stronę internetową ,  Ŝe nie było publikacji m.in.  terminu wyłoŜenia  Studium , brak 
informacji o terminach posiedzeń   .  Radny poinformował,  Ŝe w Gazecie Prawnej Nr 162 jest 
artykuł na temat informacji publicznej i odczytał część zapisu . 
Radny równieŜ  zgłosił swoją uwagę do wypowiedzi radcy   ,Ŝe dokument podpisany przez 
Wójta skierowany do Rady Gminy i do Regionalnej Izby Obrachunkowej nie wolno 
umieszczać  na stronach BIP .  
Pani Gabriela Czwertlik jako osoba pełniąca równieŜ funkcję sołtysa potwierdziła ,Ŝe sołtysi 
otrzymują informację o terminie posiedzenia sesji wraz z porządkiem i wywieszają na tablicy 
ogłoszeń w swoich miejscowościach . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe przeanalizuje obowiązujące przepisy co musi być 
publikowane . 
Następnie Wójt poinformował o piśmie z miasta jakie gmina otrzymała , a dotyczyło 
dofinansowania dzieci uczęszczających do przedszkoli na terenie miasta w tym równieŜ 
przedszkoli niepublicznych w kwocie 12 844 zł i tutaj wójt powiedział ,Ŝe odpowiedź będzie 
negatywna , bo nie ma w budŜecie środków na ten cel .  
Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do tego tematu powiedział ,Ŝe jego zadaniem 
powinno być podpisana porozumienie . 
Ad.23 
Przewodniczący Rady Gminy podał termin następnej sesji , terminy posiedzeń komisji i 
tematy do omówienia wynikające z planu pracy rady gminy , a mianowicie : 
- XI Sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 26 października 2007 r. ,  
  godz. 1000, 
- komisja gospodarki-mienia komunalnego i budŜetu dnia 25 października 2007 r. godz. 800 , 

   z tematami : 
  1.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego – opinia komisji na sesję  
  2.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg , oraz przygotowanie  
    do zimy  - opinia komisji na sesję  
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 23 października  2007 r. godz.1000 z tematem :  
  1.Analiza zapotrzebowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  do projektu budŜetu na  
     rok 2008 – stanowisko komisji na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 24 października 2007 r. o godz. 800 z tematem :  
  1.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pomocowych w 2007 roku – opinia  
     komisji na sesję . 
Ad.24 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1220 zamknął obrady X sesji Rady Gminy Stargard 
Szczeciński . 
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